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  Iepirkumu komisijas sēdes protokols nr.17/2014 

(iepirkuma identifikācijas Nr. LNVM/2014/6) 

 

Rīgā, 2014.gada 10.martā 

Pils laukumā 3, Rīgā 

LV – 1050 

Plkst.10.06 

 

Piedalās: 

 Anita Meinarte – komisijas priekšsēdētāja; 

 Sarmīte Gaismiņa – komisijas locekle; 

 Ineta Ozoliņa – komisijas locekle; 

 Astrīda Burbicka – komisijas locekle 

 

Protokolēja: I.Ozoliņa 

Komisijas izveidošanas pamatojums: Rīkojums nr.M-1, 06.01.2014. 

 

Pieaicinātās personas: 

 Arnis Radiņš – eksperts tehniskos jautājumos, LNVM direktors; 

 

Uz Iepirkuma komisijas sēdi ieradušās kopskaitā 9 ieinteresētās personas, skat. 

pielikumā pievienoto sarakstu. 

 

Dienas kārtībā izskatāmie jautājumi: 

1. Ieinteresēto piegādātāju sanāksme Latvijas Nacionālā vēstures muzeja 

iepirkumam „Saplākšņa kastu iepirkums”, identifikācijas Nr. LNVM/2014/6. 

 

 

Sanāksme tiek atklāta. 

 

Ieinteresētās personas uzsāk uzdot jautājumus: 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Kā tiks atrisināts jautājums par piegādi, jo tas būs 

liels apjoms un būs nepieciešama atļauja par kravas auto iebraukšanu Vecrīgā. 

 

Komisijas locekļi norāda, ka šo jautājumu risinās pie līguma slēgšanas un 

nepieciešamības gadījumā vērsīsies pie Rīgas domes atļaujas saņemšanai, kā. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Par 1.un 2.kasti Tehniskajā specifikācijā, kādēļ ir 

izvirzīta prasība par to, ka saplāksnim jābūt bez zariem un bez labotiem zariem gan no 

iekšpuses, gan ārpuses. 

S.Gaismiņa: Kastēm jābūt kvalitatīvām, jo tajās tiks glabāti krājuma priekšmeti. Ja 

kastēs ir zari vai labotas vietas, tad virsma nav vienmērīga un virsmas raupjākajās 

vietās var nosēsties mikrobioloģiskais piesārņojums.  

A.Meinarte: Attiecībā uz šīm kastēm ir nepieciešams ievērot Ministru kabineta 

noteikumos noteiktās prasības par mikroklimata nodrošinājumu muzeja priekšmetiem. 
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Ieinteresētās personas piebilde: Šāda saplākšņa nav. Jums jāmaina tehniskā 

specifikācija. 

 

Komisijas locekļi apspriežas. 

 

A.Radiņš norāda, ka tehniskajā specifikācijā izvirzītā prasība ir pamatota un tas ir 

kastes izgatavošanas jautājums, saplāksni var sagriezt tādā veidā, lai nebūtu zari un 

laboti zari. 

 

Komisijai apspriežoties uz vietas tiek pieņemts lēmums nemainīt tehnisko 

specifikāciju un atstāt spēkā tehniskajā specifikācijā izvirzītās prasības attiecībā uz 

1.un 2.kasti. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Jautājums ir par prasīto garantijas laiku un 

piegādes laiku, vai tiks vērtēts tas, ja kāds piegādātājs dod ilgāku garantijas termiņu 

vai preci var piegādāt ātrāk. 

 

I.Ozoliņa: Nē, kā kritērijs ir noteikta zemākā cena, komisija nepiešķirs papildus 

punktus par ātrāku piegādi vai garāku garantijas laiku. Galvenais, lai piegādātājs spētu 

izpildīt mūsu noteiktās prasības, ilgāks garantijas laiks un ātrāka piegāde nav 

vērtēšanas kritērijs.  

 

Ieinteresētās personas jautājums: Jūs norādāt, ka varat palielināt iepirkuma apjomu 

katrā pozīcijā, kad tas būs zināms. 

 

I.Ozoliņa: Pie līguma slēgšanas. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Vai skrūvju savienojumu vietām jābūt no 

iekšpuses vai ārpuses? 

 

A.Radiņš: Šajā gadījumā vienīgā iespēja ir no iekšpuses uz ārpusi, bet ja nepieciešami 

vēl papildus stiprinājumi, tas iespējams arī no ārpuses. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Par skrūvju iegremdēšanu, cik dziļi jābūt 

iegremdētām? 

 

A.Radiņš: Līdz ar saplāksni, lai neķeras, līdz ar virsmu. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Par slēdzamajiem mehānismiem, vai tiem jābūt 

slēdzamiem ar slēdzeni?  

 

A.Radiņš: Kastes vāks ir jāfiksē, nav nepieciešama slēdzene. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: No kāda materiāla jābūt izgatavotām līstēm? 

 

A.Radiņš: Specifikācijā noteikta prasība materiālam nav izvirzīta, galvenais, lai 

izpildītu nepieciešamo funkciju un atbilstu minētajiem izmēriem. 

 

Ieinteresētās personas jautājums: Kādiem mērķiem kastes tiks izmantotas? 
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Komisijas locekļi norāda, ka 1.,2.kastē tiks glabāti dzirnakmeņi, akmens cirvji, graudi 

utt. Savukārt pārējās kastes tiks izmantotas gan pārcelšanās mērķiem, gan, lai glabātu 

muzeja priekšmetus. Šo kastu pielietojums būs universāls. 

 

Ieinteresētās personas jautājums:  No kāda materiāla jābūt skrūvēm? 

 

A.Radiņš: galvenais, lai skrūves ir no nerūsējoša materiāla. 

 

Jautājumu vairāk nav. 

 

Ieinteresēto personu sanāksme tiek slēgta plkst.10.40. 

 

Komisijas priekšsēdētāja   paraksts  /A.Meinarte/   

Komisijas locekļi:                              paraksts                      /S.Gaismiņa/ 

                                                            

                                                            paraksts                        /I.Ozoliņa/ 

 

     paraksts                       /A.Burbicka/ 

 

 

Sapulces sekretārs   paraksts                       /I.Ozoliņa /   
 


